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Enkel fråga: Nedskrivningen i AB 
Gavlegårdarna 
AB Gavlegårdarna har beslutat att skriva ned fastighetsvärdet på de 
kommersiella lokalerna på Godisfabriken. Som orsak anges att de externa 
revisorerna har krävt det samt att det så kallade K3 regelverket kräver det. 

Oberoende revisor som tillfrågats anger att en sådan nedskrivning kan vara 
nödvändig, och att värdet långsiktigt ska understiga det bokförda värdet. 

När Moderaterna efterfrågat dokumentation rörande nedskrivningen har vi 
nekats få tillgång. En av Moderaternas representanter i styrelsen för AB 
Gavlegårdarna har redan innan projektstart hävdat att projektet är 
underfinansierat, vilket väcker frågan om andra i styrelsen egentligen visste att 
en nedskrivning skulle bli nödvändig innan projektstart? 

I det fall att vetskap om en nedskrivning finns innan projektstart bör ägarna, i 
kommunens fall kommunfullmäktige, tillfrågas enligt rekommendation i K3 
Regelverket. 

Med hänvisning till punkt 8 Underställningsplikt i ägardirektivet för Gävle 
Stadshus AB och AB Gavlegårdarna, anser Moderaterna att frågan inte 
behandlats korrekt. Där framgår det att övriga frågor av principiell beskaffenhet 
eller av större vikt ska föregås av ett inhämtande av kommunfullmäktiges 
ställningstagande. Att minska vinsten med 72 miljoner kronor för AB 
Gavlegårdarna är en fråga av större vikt enligt vår mening. 

Med anledning av ovanstående frågar jag kommunstyrelsens 
ordförande Åsa Wiklund Lång följande: 

• Anser ni att nedskrivningen har skötts enligt de regler och rekommendationer vi har 
att förhålla oss till?  

Pekka Seitola (M), kommunalråd i opposition 


